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Zapytanie 

 

Dot. postoju taksówek bagażowych przy ul. Chodkiewicza 

 

Przy ul. Chodkiewicza znajduje się oznakowany postój taksówek bagażowych. To relikt 
minionych czasów, kompletnie dzisiaj niepotrzebny i zastawiony przez parkujące inne samochody. 

 

 
 

  



W związku z powyższym proszę o udzielenie informacji: 

1) Czy jest jakieś specjalne oczekiwanie korporacji taksówkowych dla utrzymywania tego 

niefunkcjonującego postoju taksówek bagażowych? 

2) Czy organizator ruchu rozważa likwidację tego postoju? Jeśli tak, kiedy to nasąpi? 

 

Z poważaniem 

Marek Duklanowski 


